
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 11.10. 2021 od 17 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Štěpánek, J. Horák, M. Rybář, Ing. Mlejnek,  

Omluven: J. Krejčí 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha, V. Baboráková 

 

1) Petice pro rekonstrukci hasičárny SDH v Horních Stakorách se společenskou 

místností v podkroví! SDH byl požádán, aby vyklidil hasičárnu, s tím, že proběhne 

statické zajištění stropu vybetonováním nového. Zástupci petičního výboru informovali, 

že nebyli zastupitelstvem písemně vyrozuměni o jeho stanovisku k petici podané v únoru 

2021. Vybetonování stropu neřeší požadavek občanů na vytvoření prostoru pro komunitní 

činnost v rostoucí místní časti města. Prostor po knihovně ve verandě školy je omezující. 

Je jen pro malý počet osob a bez jakéhokoliv sociálního zařízení. Větší využití tělocvičny 

školy je organizačně komplikované. 

OVHS i petiční výbor žádají zastupitelstvo, aby byli vyrozuměni o rozhodnutí ve věci 

podané petice občanů. 

 

2) Požadavek na řešení odvádění vody z horní hasičské nádrže.  

Proběhlo jednání na místě za účasti Ing. Šimona, Jelínkové, Myslíka, Ing. Piskače, 

Štěpánka a Ing. Blechy. Ing Piskač sdělil, že nesouhlasí se zatrubněním potůčku ve 

stávající trase na jeho pozemcích a nepožaduje ani pročištění. Pan Myslík písemně 

upřesnil MÚ, že nesouhlasí s pročištěním, které by ihned řešilo možný přívalový 

odtok vody a požaduje na svých pozemcích zatrubnění se zaústěním do dešťové 

kanalizace.  

SDH HS připravuje pomalé vypuštění hasičské nádrže, které nezaplaví přilehlé 

nemovitosti. Nádrž vyčistí a opraví netěsný kbel, aby požární nádrž byla opět plně funkční. 

V současnosti je cca kvůli netěsnosti kbelu na 2/3 objemu vody. 

Stanovisko OVHS – vzhledem k tomu, že se jedná o potůček na velké louce 

s předpokladem zástavby (dle územního plánu), mělo by být řešení této vodoteče až 

součástí zástavbového plánu. Dosud si všichni vlastníci v trase potůčku udržovali 

průtočnost na vlastní náklady. Z hlediska hospodaření s vodou je likvidace vsakování 

zatrubněním nevhodné řešení. 

 

3) Úpravy veřejné zeleně. Přerostlou zeleň na cestě na hřbitov a v parčíku za hasičskou 

nádrží MÚ odstranil. V řešení zůstává neudržovaný obecní pozemek nad Ing. Mlejnkem, 

kde proběhla výsadba třešní a nikdo tuto plochu již dlouho neseká.  

Trvá žádost, aby i tato zeleň byla pokud možno co nejdříve upravena. 

 

4) Doplnění hřiště za školou o několik stromů. Matky s dětmi kladně hodnotí úpravu 

tohoto prostoru pro odpočinek, ale postrádají v letních dnech nějakou stínící zeleň. 

Trvá žádost, aby správní odbor zvážil a prověřil možnosti výsadby stromů 

v odpočinkové části hřiště za školou.  

 



5) Informace o stavbě kanalizace – probíhá pokládání živičných povrchů na státní silnici 

podle oznámeného harmonogramu.   

Trvá žádost OVHS, aby prostor po deponii u školního plotu, kde byla tráva, byl upraven 

jako parkoviště hlavně pro návštěvníky školy.  

OVHS upozorňuje, že je třeba dokončit úpravy komunikací kolem lip u haltýře, od 

zvonice minimálně k domu Šrajerových v uličce a komunikace k domům za bytovým 

domem u školy.  

 

6) Informace o připravované přeložce vysokého napětí ve východní části Horních Stakor 

Trvá žádost na vedení města, aby prověřilo nutnost provedení přeložky a o důvodech 

informovalo občany.  

  

7) Likvidace neudržované zeleně na hřbitově v Horních Stakorách 

OVHS byl upozorněn, že u několika hrobů, je přerostlá nevzhledná zeleň. Jedná se o 

okolí hrobových míst se jmény F. Sedláčková, Milada Volfová, rodina Srbova a H. 

Valentová. Dále by bylo vhodné zkrátit ohnuté větve lípy na průchozí výšku min. 2,5 m 

od země. Správce J. Kortán informoval, že na pokyn správního odboru může úpravy 

provést. 

OVHS žádá, aby výše uvedené úpravy na hřbitově byly, pokud možno do dušiček 

provedeny. 

 

8) Obecní rozhlas – osadní výbor zaznamenal žádosti občanů na zlepšení technického stavu 

rozhlasu a rozšíření reproduktorů do nových okrajových částí, kde není hlášení téměř 

slyšet. OVHS žádá, aby byl obecní rozhlas zmodernizován a rozšířen do okrajových 

částí Horních Stakor a podle možností i Chaloupek.    

 

  Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 


